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اول آبان؛ استارت اردوی 
دوومیدانی کاران

دوومیدانـــی کاران جـــوان و ملی پوش بـــا تصمیم کمیته 
اجرایـــی فدراســـیون از اول آبان ماه در کمـــپ تیم های 
ملی ورزشـــگاه انقلاب اردو می زنند. به گفته ســـیدمهدی 
فدراســـیون  دبیرکلـــی  سرپرســـت  مســـتجاب الدعوه 
دوومیدانی برای حضـــور موفق در بازی های کشـــورهای 
اســـلامی و قهرمانی آســـیا، طبق تصمیم کمیته اجرایی، 
۴۴ دوومیدانـــی کار همراه ۱۵ مربی به اردو می آیند و برای 
21 روز تمرین کرده و روز آخـــر اردو رکوردگیری می کنند. 
دوومیدانـــی کاران طبـــق رکوردهـــا و عملکردشـــان برای 

اردوهـــای بعدی انتخاب می شـــوند.

شطرنجبازان با رژیم صهیونیستی 
مسابقه ندادند

تیـــم شـــطرنج بانـــوان ایـــران حاضـــر بـــه رویارویـــی بـــا 
ورزشکاران رژیم اشـــغالگر قدس نشد. چهل و پنجمین 
المپیاد جهانی شـــطرنج در حالی به میزبانی مجارستان 
برگزار شـــد که تیـــم ملی بانـــوان ایران با ترکیـــب مبینا 
ازلـــی، وصـــال  علی نســـب، ســـتایش کریمـــی، طنـــاز 
حامدی نیا و پروا بهزاد نظیف در این مســـابقات شـــرکت 
کرد و در پایان در رده 37 ایســـتاد. ایـــن تیم که تا دور ما 
قبل پایانی در جایگاه نخســـت کتگوری B قرار داشـــت، 
می توانســـت با یـــک پیـــروزی در دور آخر، مـــدال طلای 
ایـــن کتگـــوری را به خـــود اختصـــاص دهد که بـــه دلیل 
عـــدم رویارویی با تیم رژیم صهیونیســـتی، این اتفاق رخ 
نـــداد. با وجـــود این، تمامـــی بازیکنان تیم ایـــران موفق 
به افزایـــش درجه بین المللی شـــدند. ســـتایش کریمی 
چهره شـــاخص این تیم بود کـــه ریتینگ خود را 100 واحد 
افزایـــش داد. کریمـــی همچنین با این عملکـــرد، اولین 

نرم بین المللـــی بانوان را کســـب کرد.

لبیب به خط پایان قهرمانی جهان نرسید
طلسم شـــکنی علی لبیب، رکابزن المپیکی برای عبور از 
خـــط پایان قهرمانی جهان پا برجـــا نماند. رکابزن جوان 
ایـــران که 13 مـــرداد مـــاه در رقابت با 91 دوچرخه ســـوار 
حاضر در المپیک مســـافت 273 کیلومتری اســـتقامت 
جاده را رکاب زد و بعد از 16 ســـال دومین دوچرخه ســـوار 
ایرانـــی بـــود کـــه از خط پایـــان المپیـــک رد شـــد، بعد از 
المپیـــک با ریـــکاوری به چین رفـــت و یک ماهـــی هم با 
تیمـــش تمرین کـــرد و هم در تـــور بین المللی شـــرکت 
کـــرد. رکابزن المپیکی تنهـــا ایرانی در مســـابقه قهرمانی 

جهـــان زیر 23 ســـال بود امـــا به خط پایان نرســـید.
محمـــود وفایی مدیـــر تیم های ملی دوچرخه ســـواری در 
این بـــاره می گوید: »مـــا و ویگنز این قضیـــه را پیش بینی 
کـــرده بودیـــم، امـــا علـــی لبیب می خواســـت مســـابقه 

قهرمانـــی جهـــان را تجربه کند.«

حذف نوشاد عالمیان در گرنداسمش
نوشـــاد عالمیان، پینگ پنگ باز المپیکـــی ایران با باخت 
در دور نخســـت جدول اصلی گرنداســـمش چین حذف 
شـــد. او در مرحلـــه یک  ســـی ودوم نهایی جـــدول اصلی 
گرنداســـمش تنیس روی میـــز بـــه مصاف گائویـــوان لین 
چینـــی، نفر هشـــتم رنکینـــگ جهـــان رفت و بـــا نتیجه 
2-3 باخـــت و حـــذف شـــد. نـــدا شهســـواری ملی پوش 
دختر ایـــران هم قبل از او در همان دور نخســـت جدول 

مقدماتـــی حذف شـــده بود.

فدراسیون وزنه برداری مقصر 
اتفاقات اسپانیا است

متأســـفانه با مشـــکلاتی که به وجود آمد تیـــم وزنه برداری 
کامل اعزام نشـــد و بیشـــتر نفرات اصلی جـــا ماندند و تیم 
ناقـــص در قهرمانی جهان نتیجه ای کـــه انتظار می رفت را 
نگرفت. نتیجه تک مـــدال نقره تیم جوانـــان در قهرمانی 
جهـــان، حاصـــل کار ۴ وزنه بـــردار اســـت کـــه چشـــمگیر 
نبـــود. البتـــه ۶ وزنه بـــردار حذف شـــده از این مســـابقات 
شـــانس مدال داشـــتند و با غیبت آنها نمی توان عملکرد 
تیـــم را قضاوت کـــرد، ولی با ایـــن حال چهار نفـــری که در 
مســـابقات شـــرکت کردند نتیجـــه قابل قبولی به دســـت 
نیاوردنـــد. ما اگر دلســـوز وزنه بـــرداری هســـتیم باید همه 
نـــکات را بگوییم چه منفی چه مثبت. درســـت اســـت که 
ابتدا لیســـت ۳۹ نفره برای سفر به اســـپانیا منتشر شد اما 
هیـــچ زمانی در فدراســـیون ها این تعداد نفـــرات برای یک 
مســـابقه اعزام نمی شـــوند و طبیعی اســـت که در لیســـت 
اولیـــه معمـــولاً اســـامی نفـــرات بیشـــتری دیده می شـــود 
ولی همـــان نفرات اعزام نمی شـــوند. بـــازه زمانی آزمایش 
دوپینـــگ این ۶ وزنه بـــردار بایـــد ۱۴روز باشـــد، من برخی 
موضوعات را شـــنیدم که هنوز شـــفاف نیســـت و منتظرم 
بیشـــتر توضیح بدهند. در برخی جاها فدراســـیون مقصر 
بوده و حتی من شـــنیدم فدراســـیون پزشـــکی- ورزشـــی 
هـــم در ایـــن موضـــوع مقصر بـــوده اســـت. تنها یـــک نفر 
در ایـــن موضـــوع مقصـــر نیســـت و بـــه نظـــرم همـــه باید 
پاسخگو باشـــند و همه به اندازه خودشـــان مقصر بودند. 
قطعاً فدراســـیون و اعضـــای کادر فنـــی در محرومیت این 
۶ وزنه بـــردار مقصـــر بودنـــد و بایـــد از این قوانیـــن مطلع 
می بودنـــد. کادر فنی باید به فدراســـیون اعلام می کرد که 
برای تســـت دوپینگ اقدام کنند. در هـــر صورت خروجی 
ایـــن اتفاق ضربه بـــه وزنه بـــرداری ایران بـــود، وزنه برداران 
برای این مســـابقه تلاش کرده بودنـــد و تلاش ها آنها هدر 
رفـــت. الان وزنه بـــرداری دنیا به این ســـمت رفته که هدف 
قهرمانـــی تیمی نیســـت و ایـــن موضوع در اولویـــت دوم و 
سوم اســـت، بیشـــتر کشـــورها الان ســـعی می کنند حتی 
بـــا تیم ناقـــص وزنه برداران شـــانس مدال را اعـــزام کنند.
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ذوب آهن نیامده رفت

فائزه زمانی/ این روزها ماجرای 
جدایی روئینگ از فدراســـیون 
و سرپرســـتی محســـن شـــادی 
ســـوژه داغ قایقرانی اســـت. در 
حالی که احمـــد دنیامالی وزیر 
در  ریاســـتش  دوره  در  ورزش 
فدراســـیون قایقرانـــی، روئینگ 
را رســـماً راه انـــدازی کـــرده بود، 
حالا با بازگشـــت به بدنه ورزش 
ایـــران تصمیم گرفتـــه روئینگ 
را از فدراســـیون قایقرانـــی جدا 
محســـن  ســـم  ا حتـــی   . کنـــد
شـــادی قهرمـــان نامدار ســـابق 
روئینگ هـــم گزینه اصلی وزارت 
بـــرای سرپرســـتی فدراســـیون 
جدید روئینگ اســـت. شـــادی، 
جداســـازی این رشته را تصمیم 
درســـتی می داند و معتقد است 
دنیامالـــی بـــا تعصبـــی کـــه به 
این رشـــته دارد، باعـــث ارتقا آن 

خواهد شـــد.

 ماجـــرای جداســـازی روئینـــگ 
و  نـــی  ا یقر قا ن  ســـیو ا ر فد ز  ا
سرپرســـتی شـــما تا چـــه اندازه 

دارد؟ صحـــت 
تا بـــه امروز قـــرار بر ایـــن بوده و 
یـــک صحبت هایـــی هم بـــا من 
شـــده اســـت، حالا بایـــد دید در 
ادامه چه اتفاقـــی خواهد افتاد و 
این موضوع ملی می شـــود یا نه.

جداسازی روئینگ 
می تواند به نفع این رشته 
باشد یا ممکن است آن را 

به نقطه اول برگرداند؟
جداسازی روئینگ و فعالیت آن 
به صـــورت مســـتقل و تخصصی 
خیلـــی می توانـــد به این رشـــته 
کمک کند. فدراسیون قایقرانی 
حالا چندین رشـــته را پوشـــش 
می دهد و همین باعث می شود 
نتواند فقـــط روی روئینگ تمرکز 
کنـــد. همچنیـــن بودجـــه ای که 

فدراســـیون می گیـــرد باید بین 
چنـــد رشـــته تقســـیم شـــود که 
این موضوع هم معضلی اســـت. 
از آنجایـــی که دنیامالـــی قبلاً 8 
سالی در بدنه فدراسیون حضور 
داشـــته و خـــودش بـــه صـــورت 
رســـمی ایـــن رشـــته را در ایـــران 
راه انـــدازی کرده،  حـــالا تصمیم 
گرفتـــه بـــا جدا ســـازی روئینگ 
بـــه پیشـــرفت آن کمـــک کنـــد. 
او قبـــلاً هـــم چنیـــن برنامـــه ای 
داشـــت و حـــالا که زمـــام وزارت 
ورزش را عهـــده دار شـــده، ایـــن 
تصمیـــم را گرفتـــه اســـت. مـــن 
مطمئن هســـتم او روی روئینگ 
تعصـــب دارد و با نـــگاه ویژه اش 
به این رشـــته، باعث پیشـــرفت 

آن خواهد شـــد.
تصمیمی هم برای احداث 
پیست استاندارد روئینگ 

داری؟

برنامه های زیـــادی داریم که اگر 
ایـــن اتفـــاق بیفتد و سرپرســـت 
شـــوم، قطعـــاً در دســـتورکار قرار 

. هم می د
یـــن  صلی تر ا ز  ا یکـــی  مـــا  ا  
برنامه هایـــم در زمینـــه احـــداث 
پیســـت اســـتاندارد اســـت کـــه 
البتـــه بـــه کمـــک وزارت ورزش 
و کمیتـــه ملـــی المپیـــک نیـــاز 
داریـــم. این موضـــوع یک طرح 
ملـــی اســـت و باید بـــه تصویب 
تـــا  برســـد  ی  یاســـت جمهور ر
را عملـــی کنیـــم.  آن  بتوانیـــم 
دریاچه آزادی، پیست استاندارد 
نیســـت و این موضوع همیشـــه 
چالش روئینگی ها بوده اســـت. 
نه تنها روئینگ کـــه قایقرانی کلاً 
به پیستی اســـتاندارد نیاز دارد تا 
علاوه بـــر آزادی، مـــکان دیگری 
هـــم بـــرای تمریـــن قایقرانـــان 

وجود داشـــته باشـــد.

پریســـا غفـــاری/ تیـــم بســـکتبال ذوب آهـــن 
نیامـــده از لیگ برتـــر انصـــراف داد؛ تصمیمی 
کـــه بعد از انصـــراف مهـــرام پرافتخـــار، باعث 
خواهـــد شـــد جـــای ذوب آهـــن قدیمی ترین 
تیـــم در لیگ برتر بدجـــوری به چشـــم بیاید.

لیـــگ برتـــر بســـکتبال در حالی از پنجشـــنبه 
۱۲ مهرمـــاه آغـــاز می شـــود کـــه حواشـــی این 
مســـابقات پیش از شـــروع لیگ ســـروصدای 
انداختـــه اســـت؛ حواشـــی  راه  بـــه  زیـــادی 
کـــه از نبـــود ســـالن اســـتاندارد بـــرای تیم ها 
گرفته تـــا شـــائبه کناره گیری برخـــی تیم های 

شـــرکت کننده را شـــامل می شـــد.
البته کاله ای هـــا که تهدید بـــه کناره گیری کرده 
بودند، بعد از همکاری اداره کل ورزش مازندران 
با فدراســـیون قرار شـــد بازی هـــای خانگی خود 
را در ســـالن آزادی تهران برگزار کنند و بنابراین 
ماندگار شدند، هرچند مهران حاتمی سرمربی 

این تیم خیلی هم راضی نیســـت.
اما خوشـــحالی بســـکتبالی ها برای ماندگاری 
کاله خیلی دوام نداشت، چراکه حالا انصراف 

ذوب آهن از حضـــور در لیگ برتـــر کام همه را 
تلخ کـــرد. تیم باســـابقه ای که فصل گذشـــته 
با مهـــران حاتمی مقام ســـوم مشـــترک لیگ 
را بدســـت آورد، این بـــار با تصمیـــم مدیریت 
باشـــگاه کنـــار کشـــید. نیمـــا نکیســـا در این 
فصل تیم های وزنه بـــرداری، هندبال، والیبال 
زنان و فوتبـــال دختـــران را از ورزش قهرمانی 
باشـــگاه اصفهانی حـــذف کـــرد. ذوبی ها بعد 
از رایزنی های زیاد درســـت لحظه قرعه کشـــی 
به نشســـت سازمان لیگ رســـیدند و با معرفی 
فرزاد کوهیـــان به عنوان ســـرمربی حضور در 
لیـــگ را قطعی کردنـــد، ولی طبق شـــنیده ها 
ذوبی هـــا بـــه دلیـــل از دســـت رفتـــن زمـــان 
مناســـب برای آمادگی و جـــذب بازیکن، نبود 
بودجه لازم و تسویه حســـاب با بازیکنانشـــان 
فصـــل گذشـــته تصمیـــم کناره گیری خـــود را 
بـــار دیگر در دســـتور کار قرار داده انـــد. با این 
حســـاب و با این شـــرایط، اگر شـــنیدید لیگ 
برتـــر بســـکتبال 11 تیمی شـــده، خیلی تعجب 
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ر  د ی  ر ا د نه بـــر ز و ا ر پا ملـــی  تیـــم 
ل  ا مـــد ســـه  یـــس  پار لمپیـــک  پارا
طـــا گرفـــت کـــه بـــا دو طـــای روز 

آخـــر بازی هـــا، کاروان ایـــران صعـــود 
چشـــمگیری در جـــدول رده بنـــدی 
داشـــت. یکی از طایی هـــای روز آخر 
علـــی اکبرغریب شـــاهی بود، کســـی 
کـــه در 42 ســـالگی به مـــدال طای 
پارالمپیک رســـید و حـــالا می خواهد 
در 46 ســـالگی هم وزنه بزند و دومین 
طایـــش را بـــه دســـت بیـــاورد. کاری 
ســـخت که به آســـانی انجام نمی شود 
اما غریب شـــاهی گفـــت تمریناتش را 

از چنـــد روز دیگر شـــروع می کند اما 
بـــا این حال گایـــه دارد چـــرا مدال و 
افتخارآفرینـــی قهرمانـــان پارالمپیک 

نادیـــده گرفته می شـــود.

بابت مدال طای پارالمپیک 
تبریک می گویم اما واقعاً کمتر 

کسی فکر می کرد در 42 سالگی 
بتوانی این طا را به دست 

بیاوری.

واقعـــاً هـــم کار بســـیار ســـختی بـــود 
ایـــن مـــدال طـــلا، ســـه  بـــرای  امـــا 
ســـال زحمـــت کشـــیدم. من بعـــد از 
پارالمپیـــک توکیو شـــروع کـــردم و در 
این ســـه چهـــار مـــاه آخر هم تلاشـــم 
بیشـــتر شـــد تا بتوانم بهترین نتیجه 
را بگیـــرم. خدا را شـــکر کـــه روزم بود 
و بهتریـــن وزنه هـــا را ثبت کـــردم. روز 
آخـــر هـــم بـــار کاروان روی دوش مـــا 
افتاده بـــود و ســـختی های زیـــادی را 

مسئولان بعد 
از پارالمپیک 

پاریس آمدند 
و عکس 

گرفتند و 
رفتند. تشکر 

خشک و 
خالی واقعاً 

چه فایده ای 
دارد؟

محسن وظیفه
روزنامه  نگار

سوال و جواب

انگار ما طا می گیریم پرچم ایران بالا نمی رود

غریب شاهی: در پارا وزنه برداری جایگزین نداریم

6 مدال رنگارنگ و تاریخ سازی ایرانی ها در آسیا

کریمی با طایش روز کمانداران را ساخت
ایـــران،  کمانـــداران نوجـــوان و جـــوان 
رقابت هـــای قهرمانـــی آســـیا را بـــا طلای 
تاریخـــی معیـــن کریمـــی در کامپونـــد و 5 
مـــدال رنگارنـــگ در چیـــن تایپـــه تمـــام 
کردنـــد. در حالـــی کـــه با یک مـــدال نقره 
و چهـــار مـــدال برنـــز کمانـــداران، جـــای 
خالـــی مـــدال طـــلا بدجـــوری تـــوی ذوق 
مـــی زد، معین کریمی ملی پـــوش کامپوند 
اجـــازه نـــداد، ایـــن حســـرت در دل تیـــم 
بماند. کمانـــدار کامپوند نوجوان با حذف 
رقبایش، فینالیســـت شـــد. او درفینال به 
مصـــاف کمانـــدار چین تایپـــه ای میزبان 
رفـــت و با نتیجـــه 142 - 138 برد و با مدال 
طلایـــش دو نشـــان زد، هم تاریخ ســـازی 

کـــرد و هـــم روز ایرانی ها را ســـاخت.
ایرانی ها شـــروع خوبی در قهرمانی آســـیا 
نداشـــتند تا اینکه محمد حسین گلشنی 
کمانـــدار ریکرو بـــا مدال برنزش طلســـم 
بی مدالی را شکســـت. تیم هـــای میکس 
ریکـــرو و کامپونـــد نوجوانان امـــا دیروز در 
ادامـــه رقابت هـــا با شـــکار دو مـــدال برنز 

موتـــور مدال آوری را روشـــن کردند.
تیـــم میکـــس ریکـــرو بـــا ترکیـــب فائـــز 
محمـــدی و ســـیده مریـــم موســـوی بعد 
از اســـتراحت دور اول، در دور دوم تیـــم 
بنـــگلادش را بـــا نتیجـــه 4-5 بـــرد امـــا در 
بازی نیمـــه نهایی بـــا نتیجـــه 3-5 مقابل 
کـــره جنوبی باخت و به رده بندی رســـید. 

کمانـــداران ایـــران در بـــازی رده بنـــدی با 
تیم میکـــس هند برای مـــدال برنز رقابت 
کردنـــد که بـــا نتیجـــه 4-5 بردنـــد و مدال 

برنـــز آســـیا را گرفتند.
تیـــم میکس کامپوند نوجوانـــان هم، بعد 
از ریکـــرو بـــا ترکیب فرهنگ خداپرســـت 
و رونیـــا رضـــوی در دور اول حذفی مقابل 
143 بـــه   - 149 بـــا نتیجـــه  تیـــم تایلنـــد 
پیـــروزی، رســـید. کامپوندی ها امـــا در در 
بـــازی نیمه نهایی از پس هنـــد برنیامدند 
و بـــا نتیجـــه 156-157 باختنـــد تـــا همـــه 
امیدشـــان شـــکار مدال برنـــز در رقابت با 
کـــره جنوبی باشـــد. این اتفاق هـــم افتاد 

با پیـــروزی 152 - 151.

کامپوندی ها در مســـابقه تیمی هم دست 
خالـــی نماندنـــد و تیم جوانـــان با ترکیب 
امیررضـــا عزیزی، احســـان شـــعبانی بهار 
و ابوالفضـــل ســـلطانی نژاد در فینـــال بـــا 
باخـــت 208-221 مقابل هند مـــدال نقره 
گرفـــت. کامپونـــد جوانان هم بـــا ترکیب 
مهدی عاشـــق زاده، خداپرست فرهنگ و 
معین کریمی با شکســـت کـــره جنوبی با 

نتیجـــه 204-215 مدال برنـــز گرفتند.
امـــا میکـــس ریکـــرو و کامپونـــد جوانـــان 
بـــا باخـــت مقابـــل رقبـــا حذف شـــدند تا 
کمانداران ایـــران از چین تایپـــه 6 مدال؛ 
یـــک طـــلا، یـــک نقـــره و 4 برنز بـــه تهران 
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 شادی: جدایی باعث
پیشرفت می شود

تحمل کردیم اما همـــه تلاش ما برای 
رســـیدن به مـــدال طـــلا بود.

حالا شاید رکوردشکنی 
پارالمپیک کمی سخت باشد اما 

واقعاً به چنین چیزی هم با توجه 
به شرایط سنی فکر می کنی؟

حتماً فکر می کنم. خیلی  مســـئولیتم 
ســـنگین تر شـــده و طبیعی اســـت که 
از اینجـــا بـــه بعد بـــرای رکوردشـــکنی 
تـــلاش کنـــم. شـــاید تـــا لس آنجلس 
ادامه بدهم کـــه اگر بتوانـــم حتماً در 
لس آنجلـــس بـــرای ثبت یـــک رکورد 

جدیـــد تـــلاش می کنم.
شکستن رکورد رحمان سخت 

نیست؟
را  خـــدا بیامـــرزد ســـیامند رحمـــان 
ولـــی مـــن اعتقـــاد دارم ســـخت تر از 
شکســـتن رکورد رحمان تحمل برخی 
از بی مهری هـــا و کم لطفی ها اســـت. 
اگر حمایت شـــویم و همه چیز خوب 

باشـــد، تلاشـــم را خواهم کرد.
مثل بقیه قهرمانان پارالمپیک از 

بی مهری ها گایه داری.
چرا نداشـــته باشـــم. مردم همیشـــه 
به مـــا محبت داشـــتند و بعـــد از این 
مسابقات لطف شـــان را دریغ نکردند 
پارالمپیـــک  از  بعـــد  امـــا مســـئولان 
پاریـــس آمدنـــد و عکـــس گرفتنـــد و 
رفتند. تشـــکر خشـــک و خالـــی واقعاً 
چـــه فایـــده ای دارد؟ از طـــرف دیگـــر 
پـــاداش کمیتـــه ملـــی پارالمپیک 60 
درصـــد از پـــاداش المپیکی هـــا کمتر 
اســـت. نمی دانـــم چرا فکـــر می کنند 
که مـــا بـــرای رســـیدن به مـــدال طلا 
تمرین نمی کنیم؟ احســـاس می کنم 
تصورشـــان از پارالمپیک این است که 
اگـــر ما طـــلا بگیریم پرچم ایـــران بالا 
نمـــی رود یا بـــرای ســـکوی قهرمانی ما 
ســـرود ملی خوانده نمی شـــود. واقعاً 

دیگر دلیلـــی نمی توانم بـــرای نادیده 
گرفتـــن تلاش مـــان پیـــدا کنم.

کمیته ملی پارالمپیک که بهتر از 
هر کسی دیگر این را می داند.

دقیقـــاً موضـــوع همیـــن اســـت. وزیر 
ورزش گفـــت پـــاداش المپیکی هـــا با 
پارالمپیکی هـــا یکی اســـت اما عجیب 
اســـت کـــه کمیتـــه ملـــی پارالمپیک 
برای پـــاداش پـــای ســـکو 60 درصد از 

پاداش هـــا را کـــم کرده اســـت.
در این باره چرا به کمیته ملی 
پارالمپیک اعتراض نکردید؟

از قبـــل پارالمپیـــک هـــم اعتـــراض 
کردیـــم اما گفتنـــد شـــما تمرکزتان را 
روی تمرین بگذارید درســـت می شود 
اما نشـــد. حالا می گوییـــم ادعا کردند 
غفـــور کارگـــری تـــلاش زیـــادی کرده 
امـــا نتوانســـته منابـــع ایـــن جوایـــز را 

تأمیـــن کند.
از ماجرای پاداش بگذریم، بعد 

از سیامند باز هم توانستیم که 
طای سنگین وزن را به دست 

بیاوریم اما فکر می کنی این روند 
چقدر ادامه داشته باشد و اصاً 

فرد جوانی برای جایگزینی در 
این وزن داریم؟

نمی دانـــم شـــاید دو ســـال یـــا نهایت 
تـــا پارالمپیـــک لس آنجلس امـــا بعد 
از آن دیگـــر بایـــد یـــک جـــوان وارد 
شـــود امـــا هنـــوز کـــه جـــوان در تیم 
نداریم. حســـین توکلی زحمت زیادی 
می کشـــد امـــا در بخـــش جوانگرایی 

مشـــکل داریم.
درباره حسین توکلی صحبت 

کردید، فکر می کنید به کارش 
ادامه می دهد؟

خیلـــی مربـــی خوبی اســـت هـــم به 
لحاظ فنـــی و هم روانشناســـی کمک 

زیـــادی به مـــا کرد.


